
OBČNA ZBORA V PODGRADU
V soboto, dne 7. 3. 1992, smo imeli v Kulturnem domu Podgrad dva občna

zbora. Udeležba je bila številna. Prvi je bil na vrsti občni zbor Sosedskega
odbora Podgrad, saj je bilo potrebno izvesti volitve v nov odbor. Po 4 letnem
mandatu ( 2 x 2 leti) se je po aktivnem delu poslovil predsednik Anton Baner
skupaj s še petimi člani odbora. Trije člani odbora bodo z delom nadaljevali
v novem mandatu skupaj z novo izvoljenimi. Prisotni so glasovali za te-Ie
Podgrajčane, ki so si na prvem sestanku 14. 3. razdelili funkcije, čeprav so se
jih vsi branili, takole:

Anton Corel, st. -predsednik, Štefan
Levičnik - namestnik pr., Mihaela
Ribič - tajnica. Marija Rupnik - bla-
gajničarka, Milan Bizjan - ekonom-
gospodar doma, Islavko Cimerman
- član, Drago liajh - član, Ivan Po-
žaršek - član, Vinko Zupančič - član.

Zahvalo za vzdrževanje reda
v domu si je zaslužila Marija Anžur
- upravnica doma, ki bo še naprej
opravljala to poslanstvo.

Občnega zbora, na katerem smo
veliko razpravljali o aktualni komu-
nalni problematiki v Podgradu, se je
udeležil in odgovarjal na zastavljena
vprašanja predsednik KS Zalog, g.
Slapar.

Predsednik Bauer je novo izvolje-
nemu odboru predlagal načrt dela. ki
zajema predvsem komunalna dela in
dela v zvezi z obnovo Kulturnega
doma. Obljubljeno je. da bo za manj-
kajočo strešno kritino poskrbelo po-
djetje ARBO. Zamenjati bo po-
trebno tudi veliko dotrajanega
ostrešja in prepleskati dotn znotraj in
zunaj. Vse Podgrajčane vabimo k so-
delovanju s prostovoljnim delom. do-
brodošel pa bo tudi tnaterial (les za
ostrešje), saj smo že večkrat dokazali,
da s skupnimi močmi veliko zmo-
remo.

Z zadovoljstvom ugotavljamo. da
so se pričela dela za izvedbo novega
mostu čez Besnico pri Peclju. Predvi-
deni rok izdelave je 2 meseca.

Zagotovili so nam tudi, da se bo
v tem letu začelo asfaltiranje Zaloške
ceste od Peclja proti Lazam. Zdaj ima
ta cesta ime »Satna jama«. Predsed-
nik KS Zalog je pozval vse lastnikc
zemljišč. na katerih bo novo zgrajena

oz. asfaltirana cesta, naj pri odkupu
zemljišč ne povzročajo zapletov, sicer
se bo vse skupaj spet zavleklo in od-
maknilo za nedoločen čas.

Da bo okolje v Podgradu čistejše,
bo v bližini Peclja postavljen velik
kontejner za odvoz smeti (ki ga bo
podarilo podjetje KO-TO Ljubljana).
Upajmo, da bo dobro služil svojemu
namenu.

Svoj letni občni zbor je imelo tudi
KULTURNO PROSVETNO DRU-

. ŠTVO Podgrad. To leto brez volitev.
Predsednik dr. Viktor Grilc je poro-
čal o delu društva v letu 1991 in o na-
črtih za obdobje 1992-1993.

V preteklem letu je nedvomno naj-
bolj napredoval in bil aktiven Ko-
morni zbor PENTAKORD, ki ima
predvidenih čedalje več gostovanj po

Sloveniji in tudi v inozemstvu. Za-
skrbljen pa ugotavlja, da v letošnjem
letu zbor še ni prejel nobene dotacije,
zato je blagajna prazna, nabira si že
dolgove - v prvi vrsti za zborovodjo.
Velika škoda bi bila, če bi zbor razpa-
del zaradi pomanjkanja finančnih
sredstev. Tudi druge sekcije ne mo-
rejo delovati brez določenih finančnih
sredstev.

Pred enim mesecem je zbor
uspešno gostoval v župnišču cerkve
v Zadobrovi, kjer je izbrane pesmi
poslušalo veliko domačinov. Odmev
poslušalcev je bil zelo pozitiven.

Dne 28. 2. 1992 je Komorni zbor
imel še pomembnejši nastop in sicer
je gostoval na reviji pevskih zborov na
Ptuju. S tem nastopom je vrnil obisk
oz. nastop Ptujskega pevskega zbora
na pevski reviji v Ljubljani v lanskem
letu.

Naslednja nastopa bo zbor imel
V Kulturnem domu Podgrad za Mate-
rinski dan dne 28. 3. 1992 ter na Re-
viji pevskih zborov v Domu španskih
borcev v Mostah. predvidoma 8. 4.
1992. Bralce NS prisrčno vabimo
k poslušanju.


